
Obecné zastupiteľstvo   K O L I N O V C E 
 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 15.5.2017 
 

Prítomní:   Vincent Bača, starosta obce 

  Poslanci: E. Borženská, V. Borženská, M. Čečová, D. Madeja, M. Ondov  

Neprítomní:  

Ďalší prítomní:   Ing. Vladimír Vaščák hl. kontrolór, Mgr. Gabriela Kožárová zapisovateľka,       

      Ladislav Rybár  

  

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľba  overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Obvodová súťaž DHZ 

5. MDD 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

K bodu 1    OTVORENIE 

                                                                    

 Starosta obce Vincent Bača srdečne privítal všetkých prítomných. Na základe prezenčnej 

listiny skonštatoval uznášaniaschopnosť OZ a tým otvoril 2. riadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v roku 2017. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol poslancami OZ 

jednohlasne schválený.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 2   VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 
 

 Starosta obce na overovateľov zápisnice  navrhol poslancov p. Eriku Borženskú a Máriu 

Čečovú. 

 

Návrh bol  OZ jednohlasne schválený. 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých overovateľov zápisnice poslancov Eriku Borženskú 

a Máriu Čečovú. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 



 

K bodu 3    KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o stave plnenia uznesení, ktoré sú splnené, prípadne 

v priebežnom plnení. 

Starosta obce poukázal na plnenie uznesenie č. 41/10/2016 zo dňa 13.10.2016 - zabezpečenie 

Projektu dopravného značenia obce a miestnych komunikácií, v rámci ktorého budú osadené 

dopravné retardéry na miestnych komunikáciách v miestnych častiach Breh a Roveň. Projekt bol 

vypracovaný, schválený Okresným dopravným inšpektorátom v Spišskej Novej Vsi. Projekt bude 

realizovaný v teréne po zakúpený dopravných značiek a ostatných potrebných značení. 

      

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o splnení uznesení a o ich 

priebežnom plnení. Berie na vedomie plnenie Uznesenia č. 41/10/2016 zo dňa 13.10.2016: projekt 

vypracovaný, schválený Okresným dopravným inšpektorátom v Spišskej Novej Vsi. V teréne bude 

realizovaný po zakúpený dopravných značiek a ostatných potrebných značení. 

 

 Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

  

K bodu 4     OBVODOVÁ SÚŤAŽ DHZ 

  

Starosta obce predložil poslancom OZ stav a priebeh zabezpečovacích činností obce súvisiacich 

s prípravou obvodovej súťaže DHZ, ktorá sa uskutoční 3.6.2017 (v sobotu) pri príležitosti 115. 

výročia vzniku DHZ Kolinovce. Súťaže sa zúčastní 26 družstiev, úvod je o 8,00 hod. na futbalovom 

ihrisku. 

Aktuálne sa pripravuje plocha ihriska – mulčovanie, kosenie, vyhrabávanie, terénne úpravy. Starosta 

obce zároveň informoval o miestnom incidente súvisiacom práve s úpravou trávnatej plochy ihriska. 

Dňa 3.6.2017 občan p. Oto Getlík pri zabezpečovaní dovozu zeminy využil trávnatú plochu ihriska, 

nákladné vozidlo uviazlo a značne poškodilo trávnatú plochu, vyhĺbené koľaje, rozbahnená plocha 

práve v dráhe štafetového behu. Poslanci OZ odporúčajú vykonať s p. Otom Getlíkom osobný 

pohovor a vyzvať ho k vykonaniu rýchlej nápravy. V prípade nevykonania nápravy menovaného 

predvolať na Obecný úrad.  

 

Povinnosti obce boli prejednané s p.Kakalejovou, riaditeľkou UZV DPO SR SNV/GL. Obec 

zabezpečí: 

- stravu pre 26 družstiev (cca 300 účastníkov)  

- ozvučenie, prístrešky, stoly, lavice, výsledkov tabuľu, vymeranie trate, 2ks kade, čerpadlá, 

zdravotnícku službu. 

OZ súhlasí s organizáciou a rozsahom príprav obvodovej súťaže DHZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje organizovanie obvodovej súťaže DHZ pri príležitosti 115. výročia 

vzniku DHZ Kolinovce a berie na vedomie stav príprav a povinností obce pri príprave obvodovej 

súťaže DHZ dňa 3.6.2017. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  vykonať osobný pohovor s p. Otom Getlíkom vo veci vykonania 

nápravy poškodenia trávnatej plochy futbalového ihriska. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 



  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Poslanci OZ sa v súvislosti s organizovaním súťaže DHZ vrátili k prejednaniu žiadosti DHZ 

Kolinovce o dotáciu z rozpočtu obce pre r. 2017 vo výške 800 €, ktoré zahŕňali čiastočné náklady aj 

na organizovanie súťaže. Keďže do organizovania súťaže vstúpila samá obec, poslanci OZ schvaľujú 

DHZ Kolinovce dotáciu pre r. 2017 vo výške 300,00 € na činnosť. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  dotáciu z rozpočtu obce žiadateľovi DHZ Kolinovce pre r. 2017 

vo výške 300 € na činnosť. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 5    Medzinárodný deň detí 2017 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s prípravou akcie pri príležitosti MDD 2017. Športovo-

súťažná akcia pre deti sa uskutoční 4.6.2017 v nedeľu v športovo-oddychovej zóne (miestna časť 

Morniská) so začiatkom od 13,00 hod. V spolupráci s Materskou školou budú pripravené rôzne 

športové disciplíny, nafukovacia šmýkalka, lukostreľba, strelnica paintboll, hudba, živý zverinec, 

jazda na koni, vypúšťanie holubov, vystúpenie Kynologického klubu Kolinovce. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  organizáciu akcie MDD 2017 v obci Kolinovce dňa 4.6.2017. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

                                        

K bodu 6     RÔZNE 
 

a.) Ing. Vladimír Vaščák, hlavný kontrolór obce, predložil poslancom OZ správy 

o výsledkoch  následných kontrol. 

1a. Záznam o výsledku následnej kontroly – predmet – kontrola operatívnej evidencie rozpočtových 

opatrení za rok 2016. 

 2a. Záznam o výsledku následnej finančnej kontroly – predmet – kontrola nedaňových príjmov 

z prenájmu budov, objektov, priestorov za r. 2016. 

  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie   predložené správy Ing. Vladimíra Vaščáka hl. kontrolóra 

obce Kolinovce - Záznam o výsledku následnej kontroly – predmet – kontrola operatívnej evidencie 

rozpočtových opatrení za rok 2016 a Záznam o výsledku následnej finančnej kontroly – predmet – 

kontrola nedaňových príjmov z prenájmu budov, objektov, priestorov za r. 2016. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

b.) FsK Kalina Kolinovce doručila na Obecný úrad žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na činnosť v r. 

2017 vo výške 300,00 €. OZ schvaľuje dotáciu pre FsK Kalina Kolinovce vo výške 300 € pre r. 

2017. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  dotáciu z rozpočtu obce žiadateľovi FsK Kalina Kolinovce na 

činnosť pre r. 2017 vo výške 300 €.  



 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

c.) Starosta obce informoval poslancov OZ o žiadosti obce adresovanej Úradu KSK Košice na 

dotáciu vo výške 1000 € na organizovanie Kolinovských folklórnych slávností v r. 2017. Táto 

žiadosť bola schválená, obec už obdržala návrh zmluvy.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie schválenie dotácie 1000 € pre obec Kolinovce od 

poskytovateľa Úradu KSK Košice pre účely organizovania Kolinovských folklórnych slávností. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

d.)  Starosta obce Vincent Bača predložil poslancov OZ v zapečatenej obálke majetkové priznanie za 

r. 2016 doručené do podateľne Obecného úradu Kolinovce v zákonnej lehote. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  majetkové priznanie starostu obce Vincenta Baču za r. 

2016 doručené v zákonnej lehote Obecnému úradu Kolinovce. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

e.) prítomný p. Ladislav Rybár predložil návrh na uzavretie príjazdovej cesty na futbalové ihrisko po 

miestnej komunikácii popri budove obecného úradu uzamykateľnou rampou. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  návrh p. Ladislava Rybára na uzavretie príjazdovej cesty 

na futbalové ihrisko po miestnej komunikácii popri budove obecného úradu uzamykateľnou rampou. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

Starosta obce na tento návrh zareagoval tým, že nemôžme uzavrieť prístup k pozemkom využívaným 

rybármi a PD Kluknava. 

 

f.) starosta obce informoval poslancov o pripravovanej oprave ohradenia futbalového ihriska 

(železné bránky) v dôsledku ktorej dôjde k opätovnému uzavretiu trávnatej plochy ihriska 

a k zamedzeniu ďalších poškodzovaní športovej plochy. Poslanci OZ schvaľujú opravu ohradenia 

ihriska. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  opravu ohradenia futbalového ihriska (železné bránky) v dôsledku 

ktorej dôjde k opätovnému uzavretiu trávnatej plochy ihriska. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

g.) prítomný p. Ladislav Rybár požiadal o bližšie informácie vo veci osadenia dopravných retardérov 

(spomaľovačov) v miestnej časti Breh. 



 

Starosta obce na túto žiadosť zareagoval skutočnosťou uvedenou v bode 3. Kontrola plnenia 

uznesení, kde uvádza aktuálny vývoj projektu dopravného značenie obce – je vypracovaný, 

schválený, je potrebné zakúpiť dopravné značenie a osadiť ho v teréne. 

h.) prítomní p. Ladislav Rybár požiadal o informácie o stave a vývoji projektu vodovod, kanalizácia. 

 

Starosta obce na daný podnet zareagoval zhrnutím aktivít, ktoré prebiehajú. V tejto fáze prebieha 

podpisovanie zmlúv o budúcich zmluvách s vlastníkmi pozemkov, ktoré sú súčasťou trasy vodovodu 

a kanalizácie. A práve tu je dôvod značného časového zdržania. Niektorých vlastníkov je potrebné 

zdĺhavo hľadať v zahraničí, niektorí vlastníci ani po opakovanom doručovaní zmlúv nereagujú. Sú aj 

domáci vlastníci pozemkov, ktorí odmietajú akúkoľvek spoluprácu s investorom a spracovateľom 

týchto zmlúv komunikovať (investor PVS a.s. Poprad).  

 

Poslanci OZ sú ochotní osobne apelovať na domácich vlastníkov pozemkov, aby neblokovali priebeh 

projektu. 

 

ch.) prítomný p. Ladislav Rybár požiadal o prehodnotenie Žiadosti p. Lucie Ondovej (dcéra) zo dňa 

1.6.2016 o vydanie rozhodnutia k rozkopávke miestnej komunikácie (v miestnej časti Pieščiská) pred 

s.č. 30, dôvod – elektrická prípojka. Žiadosť bola prejednaná na zasadnutí OZ dňa 28.6.2016 so 

záporným stanoviskom. 

 

Zároveň sa dotazuje, či už bol v obci riešený prípad nepovoleného prerezania asfaltového koberca 

miestnej komunikácie, a či bola za takýto čin uložená obcou pokuta. 

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  opätovne prerokovať žiadosť Lucie Ondovej o vydanie 

rozhodnutia k rozkopávke miestnej komunikácie (v miestnej časti Pieščiská) pred s.č. 30, dôvod – 

elektrická prípojka. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

i.)Poslankyňa Erika Borženská predložila návrh na osadenie zábran (zábradlia) pozdĺž Hornádu na 

miestnej komunikácii Breh. 

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  zaoberať sa návrhom poslankyne Eriky Borženskej vo veci 

osadenie zábran (zábradlia) pozdĺž Hornádu na miestnej komunikácii Breh 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

j.) Poslanec Dalibor Madeja upozornil na potrebu riešiť pozemok pre hrobové miesta na obecnom 

cintoríne. 

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  zaoberať sa návrhom poslanca Dalibora Madeju vo veci riešenie 

pozemku pre hrobové miesta obecného cintorína. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

 



K bodu 9    ZÁVER 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 2. riadne zasadnutie 

OZ Kolinovce v roku 2017.  

 

 

 

Overovatelia:  Erika Borženská                  ………………………………….. 

 

                                   Mária Čečová              ...……………………………….. 

 

 

   Vincent Bača                 vl.r. 
     starosta obce                     ..................................................................  
 

 

 

 

 

 
 

Zapísala:   Mgr. Gabriela Kožárová, 15.5.2017 

 

Vyvesené:  25.5.2017 

Zvesené:  


